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Hamarosan megérkeznek Magyarkanizsára a helyi migrációs gondok kezelésére szánt tartományi pénzeszközök, hang-
zott el Aleksandar Vulin, szerbiai szociálpolitikai miniszternek, Pásztor István, tartományi parlamenti elnöknek és 
Alekszandar Csepurin, Oroszország belgrádi nagykövetének a magyarkanizsai vásártéren kialakított pihenőközpontba 
tett minapi látogatásán. 

Az önkormányzat ígéretet kapott a tartománytól, hogy 14 millió dináros támogatást utalnak át a község számára. A 
tartományi házelnök ezzel kapcsolatosan leszögezte, nem szabad hagyni, hogy a Tisza-parti település kizárólag önerőből 
küzdjön meg a problémáival. 

– Magyarkanizsa 3-3,5 millió dinárt választ ki havonta a költségvetéséből. Ezt a pénzt valahonnan pótolni kell. Ilyen 
szempontból fontosak a donátorok, ilyen szempontból fontos a tartományi, és az országos költségvetés. Nem lehet mindent 
eszközökkel, adományokból megoldani. Nagyon sok mindenre pénz kell – mondta Pásztor. 

Szerbiának megvannak a kapacitásai arra, hogy az országba érkező minden átutazót ellásson – jelentette ki Aleksandar 
Vulin. Szerbia szociálpolitikai minisztere kiemelte, hogy még a tél beköszönte előtt ki kellene dolgozni egy átfogó európai 
menekültügyi stratégiát.

– Országunk felkészült minden ide érkező befogadására. Készen állunk, hogy mindenki számára védelmet, kenyeret és 
gyógyszereket biztosítsunk. Az átutazók számára sajnos nem lehetünk kihatással. Nem Szerbia idézte elő ezt, és nem fog 
tudni minden gonddal megbirkózni – vélekedett a miniszter.

– Szükség van a gyors és hatékony segítségnyújtásra. Nem tudjuk, hogy mit hoz a holnap. Annyi bizonyos, hogy jön 
az ősz, utána a tél. Együtt kell dolgoznunk, hogy megkönnyítsük ezeknek az embereknek a sorsát – hallottuk Csepurintól.

A Magyarkanizsai vásártér területén elhelyezett sátortábor valamivel több mint 1.000 menekült befogadására alkalmas. 
A helyszínen egészségügyi konténerek, mobil illemhelyek és ételsütödék állnak az oda érkezők rendelkezésére, ami em-
beri körülményeket biztosít számukra. A hét elején azonban már ez a pihenőközpont is kicsinek bizonyult, hiszen naponta 
50-60, néha még ennél is több autóbusznyi migráns érkezett a vásártérre, ezért arra is megoldást kellett találni, hogy az 
ideérkezők mielőbb tovább menjenek és ne terjeszkedjenek a város vásártér körüli környékére. 

Az orosz nagykövet érdekes kijelentést tett Magyarkanizsán. Véleménye szerint az „arab tavasz” következményeként 
az „arab ősz” köszönt be hozzánk, és bumerángként csapódik vissza azokra, akik az előbbit okozták. Nem mi okoztuk, de 
mégis ide üt vissza. Hol itt az igazság? 
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Arab ősz 
köszönt ránk?

– 14 millió dináros támogatást helyeztek kilátásba Magyarkanizsának – A hét elején többször is megtelt a vásártéri 
pihenőközpont – Naponta 50-60 autóbusszal hozzák ide az illegális bevándorlókat –


